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 ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 30.10.2023, în şedinţa ordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 153 din 23.10.2023 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 11 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr.  153/23.10.2023. Materialele înscrise pe ordinea 

de zi au fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 Se supune la vot ordinea de zi propusă. 

   

  Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru.  

 

 1. Aprobare proces-verbal şedinţa ordinară din 28.09.2023   

 

Nefiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind alegere preşedinte de şedinţă noiembrie 2023 - 

ianuarie 2024 

 

Dl. Angheluşi - invită consilierii să facă propuneri. 

Dna. Luca Petronela - propun pe dl. Hamburdă Mihai. 

Nemaifiind alte propuneri, se trece la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. 

 

1. Aprobare proces-verbal şedinţa ordinară din 28.09.2023 
 

2. Proiect de hotărâre privind alegere preşedinte de şedinţă  
 

3. Proiect de hotărâre privind rectificare buget local 
 

 
 



2 

 

 

3. Proiect de hotărâre privind rectificare buget local 

 

Dl. primar - prezintă proiectul. Este vorba despre banii pentru tractorul achiziţionat prin 

AFIR. Trebuie achitat şi ulterior să ni se deconteze de către AFIR banii. Se solicită plata din 

excedent. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. 

 

4. Diverse - 

Dl. Grădinaru - ştiu că nu este încă gata proiectul cu drumurile, dar ar trebui instalate cât 

mai curând indicatoarele de drum cu prioritate, mai ales la L8. Este multă lume care nu ştie care 

drum e cu prioritate şi există risc de accidente. 

Dl. primar - sunt de acord cu dvs. Numai că nu pot interveni încă atât timp cât proiectul 

nu este gata. Indicatoarele sunt prinse în proiect şi executantul trebuie să le monteze. Vom 

vedea ce putem face. 

 

 

  

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                            SECRETAR GENERAL AL COMUNEI,  

ANGHELUŞI CONSTANTIN                    LUNGU CORNEL 


